
Протокол № 38

засідання постійної комісії обласної ради з питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання

природних ресурсів

від 22 листопада 2018 року                                                      м. Кропивницький

Склад комісії – 9 осіб

Присутні:   (6)
голова постійної комісії – Кайдаш Юрій Анатолійович;
заступник голови  постійної комісії – Ревенко Наталія Олександрівна;
секретар постійної комісії – Погребнюк Артем Анатолійович;
члени постійної комісії: Довбиш Іван Іванович;

Могилей Михайло Миколайович;
Здебська Валентина Павлівна.

Відсутні:   (3)
Дичко Анатолій Дмитрович;
Монашок Микола Дмитрович;
Ратенко Сергій Леонідович.

В засіданні постійної комісії взяли участь:
депутат Кіровоградської обласної ради Музичук Валерій Вікторович;
керуючий  справами  виконавчого  апарату  обласної  ради  Тимофієва

Наталія Григорівна.

ПОРЯДОК ДЕННИЙ:

1. Про  тарифи  на  послуги  з  централізованого  водопостачання  та
водовідведення ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

Інформує: Ілик  Роман  Ігорович –  генеральний  директор  обласного
комунального виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград”

Запрошені: Довжук  Ольга  Василівна –  директор  департаменту
житлово-комунального  господарства  Кіровоградської  обласної  державної
адміністрації

Шепель  Андрій  Володимирович —  начальник  управління
майном виконавчого апарату обласної ради 

Орєшков  Геннадій  Миколайович —  голова  правління
БФ “Благомир ВС”

Колотій Наталія Савеліївна — член БФ “Благомир ВС”
Куба Сергій Іванович — керівник ГО “Народна булава”
Власенко Сергій Анатолійович — член ГО “Народна булава”
Бобров  Леонід  Іванович —  член  Кіровоградської  обласної

організації ветеранів України
Коваленко  Тетяна  Іванівна —  член  політичної  партії

“Об'єднання “САМОПОМІЧ”
Завітневич  Олександр  Олександрович —  голова

Кіровоградської обласної організації національного форуму профспілок України
Кернасюк Сергій  Валентинович — член Громадської  ради

при Кіровоградській обласній державній адміністрації
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2. Про  затвердження  правил  приймання  стічних  вод  до  систем
централізованого водовідведення ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

Інформує: Ілик  Роман  Ігорович –  генеральний  директор  обласного
комунального виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград”

3. Про  внесення  змін  до  інвестиційної  програми  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” на 2017-2020 роки.

Інформує: Ілик  Роман  Ігорович –  генеральний  директор  обласного
комунального виробничого підприємства “Дніпро-Кіровоград”

4. Про фінансування ОСББ у рамках виконання “теплих кредитів”.
Інформує: Погребнюк Артем Анатолійович – депутат обласної ради

5. Про  депутатський  запит  депутата  обласної  ради  Довбиша  І.І.  щодо
обласних  комунальних  закладів,  установ,  підприємств  та  організацій  з
обмеженим режимом доступу.

Інформує: Довбиш Іван Іанович – депутат обласної ради

6. Про  повторне  звернення  представників  громадськості
Олександрійського  регіону  стосовно  підвищення  цін  на  житлово-комунальні
послуги.

Інформує: Кайдаш Юрій Анатоліович – голова постійної комісії обласної
ради

1. Про  тарифи  на  послуги  з  централізованого  водопостачання  та
водовідведення ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

Слухали: інформацію  генерального  директора  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград”  Ілика  Р.І.  про  тарифи  на  послуги  з  централізованого
водопостачання та водовідведення ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

Брали  участь  в  обговоренні: Орєшков  Г.М.,  Кайдаш  Ю.А.,  Ілик  Р.І.,
Довжук  О.В.,  Кернасюк  С.В.,  Завітневич  О.О.,  Бобров  Л.І.,  Куба  С.І.,
Шепель А.В., Довбиш І.І., Музичук В.В., Могилей М.М.

За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на
голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати пропозиції викладені у рішенні постійної комісії обласної

ради  з  питань  власності  20  листопада  2018  року  №  456  “Про  підвищення
тарифів ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на водопостачання та водовідведення”.

3. Звернути увагу Кіровоградської обласної державної адміністрації на
невиконання  пунктів  2,  3  рішення  постійної  комісії  обласної  ради  з  питань
житлово-комунального господарства, будівництва та використання природних
ресурсів  від  15 серпня  2018  року № 270 “Про виконання  пункту 2  рішення
постійної комісії обласної ради від 11 липня 2018 року № 265 “Про звернення
представників громадських організацій стосовно встановлення нових тарифів
на  централізоване  водопостачання  та  водовідведення”  стосовно  проведення
незалежного  аудиту  розрахунків  тарифів  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  на
послуги централізованого водопостачання та водовідведення на 2019 рік щодо
відповідності до вимог чинного законодавства України.
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4. Рекомендувати  Кіровоградській  обласній  державній  адмінісрації
забезпечити організацію проведення незалежного аудиту розрахунків тарифів
ОКВП “Дніпро-Кіровоград”  на  послуги  централізованого  водопостачання  та
водовідведення  на  2019  рік  щодо  відповідності  до  вимог  чинного
законодавства України, провівши відбір незалежного аудитора через систему
“Prоzorro”.

5. Обласному  комунальному  виробничому  підприємству  “Дніпро-
Кіровоград”  передбачити  та  забезпечити  фінансування  витрат  на  послуги  з
проведення незалежного аудиту розрахунків тарифів підприємства на послуги
централізованого  водопостачання  та  водовідведення  на  2019  рік  щодо
відповідності до вимог чинного законодавства України.

6. Генеральному  директору  ОКВП “Дніпро-Кіровоград”  підготувати
відповідні  інформаційно-аналітичні  матеріали  стосовно  місцевих  джерел
водопостачання, можливості  їх використання з метою зменшення тарифів на
водопостачання для жителів області та виступити з порушеного на наступному
засіданні постійної комісії.

Голосували: “за”-6 осіб 
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-0 осіб  

Могилей  М.М.  вніс  пропозицію  доповнити  рішення  постійної  комісії
пунктом стосовно залучення громадськості до проведення незалежного аудиту
ОКВП “Дніпро-Кіровоград”,  проте  між  присутніми  на  засіданні  постійної
комісії  представниками  громадських  організацій  відбулася  гостра  полеміка
щодо  правомірності  їх  участі  у  зазначеному  аудиті  і  дана  пропозиція  не
голосувалася.

Вирішили:  Рішення № 287 (додається)

2. Про  затвердження  правил  приймання  стічних  вод  до  систем
централізованого водовідведення ОКВП “Дніпро-Кіровоград”.

Слухали: інформацію  генерального  директора  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград”  Ілика  Р.І.  про  затвердження  правил  приймання  стічних  вод  до
систем централізованого водовідведення ОКВП “Дніпро-Кіровоград”, а також
пропозиції  Державної  регуляторної  служби України,  що були враховані  при
доопрацюванні даного проекту регуляторного акту.

Брали  участь  в  обговоренні: Кайдаш  Ю.А.,  Погребнюк  А.А.,
Ревенко Н.О., Музичук В.В., Довбиш І.І.

Довбиш І.І.  вніс  пропозицію перенести  розгляд порушеного  питання на
наступне засідання постійної комісії та наступну сесію обласної ради.

Голосували за пропозицію Довбиша І.І.: “за”-1 особа (Довбиш І.І.)
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-5 осіб  

Пропозиція не підтримана.
За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:
1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати депутатам обласної ради затвердити доопрацьований, із

врахуванням  зазначених  пропозицій  Державної  регуляторної  служби  України,
проект регуляторного акта “Про затвердження Правила приймання стічних вод до
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систем  централізованого  водовідведення  обласного  комунального  виробничого
підприємства “Дніпро-Кіровоград”.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-1 особа  (Довбиш І.І.)  

Вирішили:  Рішення № 288 (додається)

3. Про  внесення  змін  до  інвестиційної  програми  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград” на 2017-2020 роки.

Слухали: інформацію  генерального  директора  ОКВП  “Дніпро-
Кіровоград”  Ілика  Р.І.  про  внесення  змін  до  інвестиційної  програми
ОКВП “Дніпро-Кіровоград” на 2017-2020 роки. 

Брали участь в обговоренні: Кайдаш Ю.А., Могилей М.М.
У  ході  розгляду  питання постійна  комісія  установила,  що  в  процесі

проведення  процедури  обговорення  порушеного  питання,  підприємством
самостійно  виявлено  арифметичні  помилки  в  додатку  “Фінансовий  план
використання коштів для виконання інвестиційної програми та їх врахування у
структурі  тарифів  на  2017-2020  роки”  про  що  листом  від  20  листопада
2018 року  №  2614/08/07-21  поінформовано  обласну  раду  та  надано
скоригований зазначений додаток у новій редакції.

Після  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на  голосування
наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Рекомендувати при розгляді порушеного питання на пленарному засіданні

обласної  ради  додаток  “Фінансовий  план  використання  коштів  для  виконання
інвестиційної програми та їх врахування у структурі тарифів на 2017-2020 роки”
затвердити  в  редакції  викладеній  у  листі  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  від
20 листопада 2018 року № 2614/08/07-21.

3.  Погодити  проект  рішення  обласної  ради  про  внесення  змін  до
інвестиційної  програми  ОКВП  “Дніпро-Кіровоград”  на  2017-2020  роки  із
врахуванням рекомендації постійної комісії.

Голосували: “за”-5 осіб 
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-1 особа  (Довбиш І.І.)  

Вирішили:  Рішення № 289 (додається)

4. Про фінансування ОСББ у рамках виконання “теплих кредитів”.
Слухали: інформацію депутата обласної ради Погребнюка А.А. стосовно

фінансування  об'єднань  співвласників  багатоквартирних  будинків  у  рамках
виконання урядової програми “теплих кредитів”.

Після  інформування  голова  постійної  комісії  поставив  на  голосування
наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:

1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
Голосували: “за”-6 осіб 

“проти”- 0 осіб
“утрим.”-0 осіб  

Вирішили:  Рішення № 290 (додається)
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5. Про депутатський запит депутата обласної ради Довбиша І.І. щодо
обласних  комунальних  закладів,  установ,  підприємств  та  організацій  з
обмеженим режимом доступу.

Слухали: інформацію  депутата  обласної  ради  Довбиша  І.І.  стосовно
внесення ним на розгляд обласної ради депутатського запиту щодо обласних
комунальних  закладів,  установ,  підприємств  та  організацій  з  обмеженим
режимом доступу.

Брали участь в обговоренні: Кайдаш Ю.А., Могилей М.М., Ревенко Н.О.
За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:
1. Інформацію з даного питання взяти до відома.
2. Підтримати запит депутата обласної ради Довбиша І.І. щодо обласних

комунальних закладів, установ, підприємств та організацій з обмеженим режимом
доступу та проект рішення обласної ради з порушеного питання.

Голосували: “за”-6 осіб 
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-0 осіб  

Вирішили:  Рішення № 291 (додається)

6. Про  повторне  звернення  представників  громадськості
Олександрійського  регіону  стосовно  підвищення  цін  на  житлово-
комунальні послуги.

Слухали: інформацію  голови  постійної  комісії  обласної  ради  обласної
ради  з  питань  житлово-комунального  господарства,  будівництва  та
використання  природних  ресурсів  Кайдаша  Ю.А.  стосовно  повторного
звернення  представників  громадськості  Олександрійського  регіону  стосовно
підвищення цін на житлово-комунальні послуги.

Брали участь в обговоренні: Ревенко Н.О., Могилей М.М.
За  результатами  обговорення  голова  постійної  комісії  поставив  на

голосування наступний проект рішення постійної комісії з даного питання:
1. Інформацію з даного питання взяти до відома.

Голосували: “за”-6 осіб 
“проти”- 0 осіб
“утрим.”-0 осіб  

Вирішили:  Рішення № 292 (додається)

Голова постійної комісії                                                                 Ю.Кайдаш

Секретар постійної комісії                                                               А.Погребнюк


